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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 18. januar 2023 
Deltagere: 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Jørn Michalsen, Petter Tiltnes, Morten Riis 
Andersen, Øyvind Ø Danielsen, Espen Hillmann, Henriette 
Elvrum Handal, Anders Røynås, Anne-Mette Klokkerud 
(referent))  
 
Maya Y I Christensen, Petter Farstadvoll 

 
Dato: 

 
18.01.2023 

Tid og sted Oppsal samfunnshus 18.30 
Innkalt ved: Morten Forland/Jørn Michalsen 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: Vedtak: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 

 Referat godkjent.  

Oppdatering daglig leder Jørn 
Michalsen 

Mye å holde på med, mye 
rapportarbeid, ikke minst mht. 
Inkludering, jentesatsning. 
Mye jobb med Østmarka 
Nasjonalpark. 
Viken – Det kan søkes om midler 
for gjennomføring av NM Master. 
Planlegging av ritt har tatt mye 
tid, herunder Terrengsykkelrittet, 
Holmenkollen Sykkelfestival, og 
Master Nordisk.  

 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Det er stille og lite som har 
skjedd. Er godt oppmøte på 
spinning/innetrening med Frøy. 
Ca. 30 pr. gang. Gruppe 4 
planlegger å stille på 
Lillehammer-Oslo, og gruppe 3 på 
Enebakk Rundt. Det var 
draktprøving på Elite nylig, og 
Elite har vært sydover. 
Enkelte ryttere ønsker eget 
tilpasset “treningsopplegg”. Bør 
rytterne betale egenandel, 
forslagsvis kr. 1200,-?  
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Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

 Petter T har lagt inn 
budsjettutkast til årsberetning. 
(mangler kun elite her). Kids og 
Elite litt ned i kostnader. 
Kostnader til henger(e) er 
medtatt i budsjettutkast.  Det er 
satt av litt penger til trenere i 
Stigruppe 13-16 år. Veldig uheldig 
at Ole Tommy slutter som trener. 
Det letes etter en god erstatter.  

  

Rapport Banekomiteen Jørn 
Michalsen 

Kontrakten for elite ryttere må 
strammes inn og godkjennes av 
styret. Må etableres klausul i 
kontrakten som sier noe om 
rittdeltakelse og som gir 
rettningslinjer for krav om 
refusjon. Krav om refusjon må 
komme inn forslaasvis maks en 
måned etter rittdeltakelse.  
Det blir ny tur til Sola helgen før 
vinterferien. 

 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Planlagt møte med Maxpuls er 
utsatt. Øyvind snakker med 
Møller om biler til Nordisk. Det 
har vært gjennomført møte med 
Nye Stier, møte med Anders 
Opsahl samt med Robert.  

  

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Frøy bilen er tilbake og ferdig 
polert 

  

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Elvrum Handal 

Klubben hadde 795 medlemmer 
ved årsskiftet. Etter nyttår går 
tallet noe ned hvert år, før det 
stiger igjen. 

  

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Alle funksjonørpåmeldinger til 
aktuelle ritt er klare for 
utsendelse. Spm. Om budsjett for 
Nordisk? Søker om støtte hos 
Viken.  Viktige ting å få på plass 
kostnadsoversikt over er  safety, 
motorsykler/politi og skilting.   
Jørn redegjorde for sportslig 
opplegg 2023.   
Anders lager forslag til budsjett 
for ritt for 2023 

  

Økonomi/Budsjett Anders 
Røynås 

Alt som har gått ut og inn av bank 
er ført. Resultat: Minus 
kr. 46 000,-Noe periodisering,  
kr. 130 000,- Regnskapet går så 
vidt i pluss/0. 

 

Nasjonalpark Østmarka Jørn 
Michalsen 

Jørn redegjorde for mye arbeid 
som er utført i sakens anledning. 
Det har vært møte med Oslo 
Idrettskrets, man har snakket 
med Nots, orienteringsforbundet  
og regioner. Imponerende innsats 
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avkKlubben, som vi håper også 
får andre involverte til å 
engasjere seg og komme med 
innspill på lik linje med Frøy.  

Refusjonsordning Jørn 
Michalsen 

Neste møte  

Salg av Styrkeprøven Jørn 
Michalsen 

KVi avventer tilbakemelde fra 

aktuelle kjøpere 

 

Årsrapport - Årsmelding Jørn 
Michalsen 

Det er kommet innspill fra 
gruppene men vi er ikke helt i 
mål. 

 

Oversikt over sportslig Oppsett 2023 Jørn 
Michalsen 

Neste møte  

Regionsting - NCF Morten 
Forland 

Regionsting gjennomføres lørdag 
4/2 på Thon Hotel.  

Vedtak: Fra IF Frøy 
stiller Espen Hillmann, 
Morten Riis Andersen og 
Henriette Giøtz. 
Henriette Handal er 
vara. 

Grønn sykkelskole Jørn 
Michalsen 

Jonas Orset ønsker bistand i fra 
Frøy til Grønn sykkelskole.  Vi  
stiller med trenere som får direkte 
betalt av Frøy. 

 

Valgkomiteen Jan Sølve 
Borlaug 

Valgkomiteen var representert 
med Jan Sølve Borlaug. Han tar 
dessvrre ikke selv gjenvalg.  

 

Neste Styremøte 15.02.2023    

 


